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Osadní výbor Lhota u Červeného Kostelce 
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Zápis z jednání osadního výboru Lhota ze dne 7.3.2023 

Předseda: Lenka Vlčková  

Členové:  

Tomáš Oždian  

Petra Špatenková  

Marcela Kolertová  

Michal Lelek  

Pavel Kulda  

Zdeněk Mudroch 

Tomáš Matyska 

Petr Hejzlar 

Lubomír Křivda 

za město Červený Kostelec: zastupitel pan Tomáš Matyska (pan místostarosta Jiří 

Regner se omluvil pro nemoc) 

Předsedkyně osadního výboru (dále jen OV) uvítala všechny přítomné včetně pana Tomáše Matysky.  

Poděkovala za odstranění vánočního stromku a betlému. Pan Matyska byl následně vyzván členy OV, aby je 

seznámil s aktuálním děním na městě ohledně projektů týkajících se Lhoty. 

Revitalizace přednádražního prostoru a terminál – Členům OV zaslal pan místostarosta Regner před schůzí 

email se slovním zadáním na „Úpravu přednádražního prostoru“ pro architektonickou soutěž. Členové OV nad 

zadáním vedli diskuzi a shodli se na následujícím: 

• Navrhují, aby byl z návrhu odstraněn požadavek na umístění kontejnerů na tříděný odpad. 

Důvodem je nevzhlednost těchto stání a časté zneužívání kontejnerů. Členové OV jsou si vědomi, 

že kontejnerová stání nelze úplně zrušit, proto navrhují umístit tato kontejnerová stání co nejvíce 

na sever, například do lokality ulice Výslunní. Umístění kontejnerů na tříděný odpad mimo 

frekventovaná místa by mohlo vést k tomu, že budou více využívaná pouze místními občany. 

• Navrhují, aby návrh obsahoval požadavek na umístění veřejných WC, která by byla přístupná po 

celou dobu provozu dopravy cestujících. 

• Navrhují, aby návrh obsahoval místo „kavárny“ spíše „bistro“ s vnitřním i venkovním sezením. 

• Navrhují, aby bylo do návrhu umístěno alespoň jedno místo na dobíjení elektromobilu. 

• Navrhují, aby bylo v dané lokalitě počítáno s umístěním bezpečnostních kamer. 
 

Parkování nákladních automobilů u nádraží a v ulici u firem Albi a Industriál parku – Členové OV se 

dotazovali, zda došlo k posunu v problematice parkování kamionů. Pan Matyska řekl, že město vede hovory 

s ředitelem firmy Albi, že by mohla umožnit parkování kamionů přes víkendy na jejich parkovišti pro 

zaměstnance. Řeší se také umístění mobilních WC. Dlouhodobým problémem je také nepořádek, který dělají 

řidiči kamionů především v lokalitě u cesty pod firmou Albi směrem k vlakovému přejezdu. Místo bylo uklizeno 

zaměstnanci místního hospodářství. V souvislosti s touto problematikou se členové OV shodli na následujícím: 

• Navrhují radě města, aby došlo k umístění kamerového systému při jeho rozšíření do problémové 

lokality u ALBI. Takto by bylo dohlíženo na dodržování pořádku a případné narušení bylo ihned řešeno 

městskou policií. 

Rekonstrukce ulice Bratří Čapků – Pan Matyska oznámil členům OV, že je aktuálně řešena projektová 

dokumentace. Členové OV vznesli dotaz, zda již došlo k připojení všech domů do veřejné kanalizace, neboť je 



nežádoucí do budoucí zrekonstruované ulice zasahovat novými přípojkami. Nehledě na to, že majitelé 

rodinných domů (dále jen RD) mají povinnost se napojit do veřejné kanalizace, mají-li k tomu možnost. Členové 

OV: 

• Navrhují provést v dané lokalitě ulice Bratří Čapků a okolí kontrolu hospodaření s odpadními vodami 

z RD. Tedy, že majitelé nepřipojených obytných domů budou vyzvání k doložení dokladů o likvidaci 

odpadních vod. 

• Navrhují odboru místního hospodářství opravit díry, výtluky a vystouplé kanály na komunikaci ulice 

Br. Čapků, a to především od návsi u Špeldů dále dozadu směrem ke Rtyni. Stav této komunikace 

začíná být nebezpečný pro občany. 

Náves u Špeldů – Projekt se stále zpracovává. Snahou je, aby v rozpočtu na rok 2024 (případně 2025) byly 

finanční prostředky na realizaci úprav. Po dokončení projektové dokumentace bude tato předložena členům 

OV k případným připomínkám. 

Kanalizace Zemědělská – Dotace, o kterou město žádalo v roce 2022 nebyla schválena. Město bude žádat  

o dotace i v roce 2023. Výsledky by měly být známe v druhé polovině roku 2023. 

• OV navrhuje rozšíření projektu kanalizace Zemědělská i o 3 rodinné domy nad železniční tratí – Jančovi 

č.p. 258 a 451, Sýkorovi č.p. 174, Mudrochovi č.p. 174 – bylo opakovaně žádáno 2.12.2021 a 1.6.2022. 

Uschlé stromy u potoka Olešnice – Stromy byly odstraněny na podzim roku 2022. 

Oprava komunikace za bývalou hospodou „U 9 křížů“ – OV navrhuje odboru místního hospodářství vyspravit 

díry a nerovnosti na komunikaci za zmíněnou budovou a dále směrem k lomu. 

Kontrola a prořezání suchých větví za mostkem do Lhoty (ul. Zemědělská u garáží) – OV navrhuje odboru 

životního prostředí kontrolu dřevin a prořezání suchých větví. Dále by bylo vhodné zkontrolovat stav stromů 

u cesty podél potoka u tréninkového fotbalového hřiště. 

Oprava vstupu na cestu okolo potoka ve Lhotě – OV navrhuje, aby odbor místního hospodářství předělal 

odtok vody před mostem v ulici Zemědělská při vstupu na cestičku podél potoka. Dříve tam bylo otevřené 

betonové koryto. Jelikož toto řešení bylo nebezpečné, město vytvořilo odtok vody do potoka zadělaným 

betonovým korýtkem. Toto korýtko se však zanáší a neplní tak svůj účel a dochází k vymývání maltového 

povrchu cestičky. OV navrhuje, aby se odtok vytvořil kanálkem a trubkou pod zemí, která by ústila přímo do 

potoka. 

Pouť ve Lhotě 1. května 2023 – Předsedkyně navrhla uspořádat akci „Pouť“. Podrobnosti budou řešeny na 

dalším zasedání OV Lhota a informace veřejnosti budou poskytnuty v dubnovém zpravodaji a na výlepové 

ploše. 

Ukliďme Česko – Pan Mudroch navrhl účast OV Lhota na akci „Ukliďme Česko“, která se koná 1. dubna.  

Členové OV souhlasí. Snahou bude vytvořit stanoviště na návsi ve Lhotě, kde by bylo posléze možné nechat  

i pytle s nasbíraným odpadem. O akci budou občané Lhoty informováni na výlepových plochách. 

Založení veřejné skupiny na FB – členové OV Lhota se rozhodli založit stránku na sociální síti Facebook. Skupina 

bude veřejná a budou se na ní objevovat informace a událostí týkající se činnosti OV a území Lhoty. 

Pravidelné příspěvky do zpravodaje – Členové OV se rozhodli pravidelně přispívat do Zpravodaje města.  

Za OV bude tyto příspěvky zpracovávat paní Marcela Kolertová. 

Občané mohou využít pro své připomínky nebo podněty aplikaci Mobilní Rozhlas nebo přes webové 

rozhraní ZmapujTo. Systém se postará o předání podnětu konkrétní samosprávě, tedy Městu Červený 

Kostelec, který je bude řešit. Zápisy ze zasedání OV jsou umístěny na vývěskách v ul. Bratří Čapků  

a u Berků. V elektronické podobě na stránkách Města Č. Kostelec ve složce osadní výbory.  

Zapsala Petra Špatenková 


